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     Protokół nr L/2023 

przebiegu L sesji Rady Powiatu w Śremie, 

która odbyła się w piątek 24 lutego 2023 r. 

 w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie przy ul. Adama Mickiewicza 17 

    

Obrady rozpoczęto o godz. 12.00. 

W sesji udział wzięło 15 Radnych. Nieobecni usprawiedliwieni Radna Elżbieta Michalska i Radny 

Piotr Ruta. 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

W obradach uczestniczyła również: 

1. Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak.  

2. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

3. Radca Prawny Dominik Czubanowski. 

4. Karolina Gałuszka Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie. 

5. Sławomir Jądrzak Komendant Powiatowy Policji w Śremie.  

6. Wioleta Jastrząbek Naczelnik Wydziału Oświaty, sportu i rekreacji Starostwa Powiatowego w 

Śremie.  

  

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady L sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk, a podstawą prawną tej rejestracji 

jest art. 6 ust. 1 lit. c rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych. Zgodnie z którym 

przetwarzanie jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego wskazanego w art. 15 ust. 1a 

ustawy o samorządzie powiatowym. 

  

Przewodniczący poinformował, że dziś mija pierwsza rocznica wybuchu wojny na Ukrainie. 

Dodał, że Rada Powiatu w Śremie łączy się z ofiarami wojny i liczy na to, że naród ukraiński w 

końcu będzie wolny od wojen i konfliktów.  

 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 Radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum i Rada jest władna podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

Przewodniczący zgłosił wniosek od Zarządu Powiatu o rozszerzenie porządku obrad o punkt 

dotyczący podjęcia uchwały w sprawie udzielenia dotacji na działalność warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Śremie w 2023 roku  w części nieobjętej finansowaniem z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, który stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie wymienionego punktu do porządku 

obrad. Rada powiatu (15 głosów za) rozszerzyła porządek sesji o ww. punkt.  

 

Przewodniczący zgłosił kolejny wniosek od Zarządu Powiatu o rozszerzenie porządku obrad o 

punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie udzielenia gminie Dolsk pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej, który stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie wymienionego punktu do porządku 

obrad. Rada powiatu (15 głosów za) rozszerzyła porządek sesji o ww. punkt.  

 

Przewodniczący zgłosił następny wniosek od Zarządu Powiatu o rozszerzenie porządku obrad o 

punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie udzielenia gminie Śrem pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej, który stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie wymienionego punktu do porządku 

obrad. Rada powiatu (15 głosów za) rozszerzyła porządek sesji o ww. punkt.  

 

Po zmianie porządek przedstawia się następująco: 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z XLIX sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w 

Śremie z działalności i informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz 

określenia przez Radę Powiatu w Śremie zagrożeń bezpieczeństwa i porządku publicznego 

istotnych dla wspólnoty samorządowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na działalność warsztatu Terapii Zajęciowej 

w Śremie w 2023 roku w części nieobjętej finansowaniem z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2023 rok. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego na 

2023 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia gminie Śrem pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia gminie Dolsk pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków. 

13. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez powiat 

śremski za 2022 r. 

14. Interpelacje i zapytania Radnych. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

17. Zamknięcie sesji. 
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Ad 2. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi do protokołu  

z XLIX posiedzenia Rady Powiatu? 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w wyniku którego Protokół XLIX sesji z dnia 

27.01.2023 r. został przyjęty przez Radę Powiatu (15 głosów za).  

 

Ad 3.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że sprawozdanie Zarządu Powiatu  

z wykonania uchwał Rady Powiatu dotyczące sesji z dnia 27.01.2023 r. stanowiące załącznik nr 

6 do protokołu nie wymaga uzupełnienia. Zapytał, czy Radni zgłaszają pytania? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns odczytał uzupełnienie sprawozdania z działalności Zarządu 

Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

 

Radny Emil Majsner poprosił o udzielenie więcej informacji dot. wspólnego postępowania o 

udzielenie zamówienia publicznego na dostawę energii elektrycznej w ramach grupy zakupowej. 

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik poinformowała, że to jest wstępna deklaracja do tego 

aby powiat śremski przystąpił z gminą Śrem do grupy zakupowej. Dodała, że powiat realizował 

już tego typu przetargi. Obecnie upływa termin przetargu, który był ogłoszony na dwa lata. Jeżeli 

powiat podejmie decyzje, że pozostanie w tej grupie to w ciągu kolejnych dwóch miesięcy 

zostanie podjęta uchwała w tej sprawie.  

 

Radni nie zgłosili więcej pytań. 

  

Ad 5.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Komendanta Powiatowego 

Policji w Śremie z działalności i informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz 

określenia przez Radę Powiatu w Śremie zagrożeń bezpieczeństwa i porządku publicznego 

istotnych dla wspólnoty samorządowej. 

 

Poinformował, że sprawozdanie zostało omówione na wczorajszym posiedzeniu Komisji Budżetu 

przez Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji w Śremie pana Konrada Bartłomiejczaka. 

Dodał, że na ewentualne pytania odpowie obecny na sesji Komendant Powiatowy Policji w 

Śremie pan  Sławomir Jądrzak. Następnie otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Sławomir Jądrzak powiedział, że trudno porównywać wyniki jakie osiąga obecnie policja z tymi 

z okresu pandemii. Natomiast można je porównać z tymi sprzed 4-5 lat. Poinformował, że 

wykrywalność kształtuje się na poziomie 80 % co przekłada się na to, że 8 na 10 spraw zostaje 

wykrytych. Ilość wszczętych postępowań wynosi ok. 800 co jest porównywalne z liczbami sprzed 

4-5 lat. Jeżeli chodzi o pozostałe zdarzenia jest coraz mniej kolizji i zdarzeń drogowych ze 

skutkiem śmiertelnym (było jedno zdarzenie gdzie zginęły dwie osoby). Ponadto jest mniej 

wypadków, w których poszkodowani mogą stracić zdrowie. Nałożone wyższe grzywny, mandaty 

karne powodują, że kierowcy wolniej jeżdżą szczególnie w terenach zabudowanych. Wcześniej 
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często przekraczano dozwoloną prędkość 50 km/h. Najważniejsze jest to, że wszystkich zdarzeń 

jest mniej i jest bezpieczniej na drogach. Policja nie tylko kara kierowców i mieszkańców, 

udziela również więcej pouczeń. Komendant podziękował panu Staroście oraz Radzie Powiatu za 

wsparcie i pomoc podczas trudnego okresu pandemii. Dodał, że chciałby również podziękować za 

codzienną pomoc. Policja prowadzi bardzo dużo spotkań z zakresu profilaktyki społecznej co 

spotyka się ze wsparciem. Policja nie tylko jest po to, aby dbała o bezpieczeństwo ale działa na 

rzecz innych podmiotów. Podziękował za współpracę w 2022 r. i otrzymane wsparcie finansowe 

na zakup radiowozu, który prawdopodobnie pojawi się w pierwszym kwartale bieżącego roku.  

 

Radny Wojciech Zajler zapytał, w jakich sytuacjach policja udziela pouczenia. Jakie przepisy 

regulują fakt, że po przekroczeniu pewnej prędkości kierowca może otrzymać pouczenie.  

 

Sławomir Jądrzak odpowiedział, że to jest indywidualna kwestia, ponieważ policjant ma prawo 

skorzystać w każdych okolicznościach  z art. 41 Kodeksu wykroczeń czyli pouczenia.  Jeżeli jest 

zarejestrowane na wideo rejestratorze znaczne przekroczenie pewnej prędkości są wyciągane 

konsekwencje karne. Ustawodawca określił, że kolizja, zadrapanie, lekkie wgniecenie to kwota 

1020 zł plus mandaty karne. Jeżeli zdarzenie ma miejsce np. na drodze wewnętrznej, parkingu pod 

blokiem to ciężko podjąć decyzję aby karać takim wysokim mandatem.  Inaczej sprawa wygląda 

jeżeli zdarzenie ma miejsce np. przy wyjeździe z drogi podporządkowanej. Jednak wszystko 

zależy od indywidualnej oceny zdarzenia przez policjanta. Mandaty karne w skali całego kraju 

wynosiły ok. 1 miliard 300 mln zł. Jednak on nie kładzie nacisku na taką formę kary. 

Poinformował, że policja nie jest „rozliczana” z ilości nałożonych mandatów, a z tego dlaczego 

społeczeństwo nie chce płacić kartą. Pomimo tego, że wszyscy policjanci posiadają terminale 

płatnicze. Czyli skuteczność używania urządzeń do zapłaty kary niż wysokość kary. Płatność kartą 

powoduje szybsze wyegzekwowanie mandatu. Tylko nie każdy może pozwolić sobie na wypłatę 

znacznej sumy pieniędzy z karty na pokrycie mandatu.  

 

Radny Hieronim Bartkowiak powiedział, że w imieniu Fundacji na Rzecz Waloryzacji Miasta 

Śrem chciałby podziękować policji, a w szczególności dzielnicowemu za dobrą współpracę  

w sprawach dot. ludzi bezdomnych, których jest bardzo dużo.  

 

Radni nie zgłosili więcej pytań. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Członek Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Zbigniew Hoffa przekazał, że Klub 

zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr L/341/2023 w sprawie przyjęcia sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w 

Śremie z działalności i informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz określenia 

przez Radę Powiatu w Śremie zagrożeń bezpieczeństwa i porządku publicznego istotnych dla 

wspólnoty samorządowej została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i stanowi załącznik 

nr 8 do protokołu. 
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Ad 6.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Zdrowia, przez panią Karolinę Gałuszka więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Hieronim Bartkowiak poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Członek Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Zbigniew Hoffa przekazał, że Klub 

zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr L/342/2023 w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku  została podjęta przez Radę 

Powiatu jednogłośnie (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Ad 7.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia dotacji na działalność Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Śremie w 2023 roku w części nieobjętej finansowaniem z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

 

Karolina Gałuszka Kierownik PCPR w Śremie omówiła projekt uchwały, który stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii klubów o projekcie 

uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Członek Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Zbigniew Hoffa przekazał, że Klub 

zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr L/343/2023  w sprawie udzielenia dotacji na działalność Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Śremie w 2023 roku w części nieobjętej finansowaniem z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (15 

głosów za) i stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Ad 8.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2023. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji, więc 

poprosił o przedstawienie autopoprawek. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak omówiła autopoprawki, które stanowią załącznik nr 12 

do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Członek Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Zbigniew Hoffa przekazał, że Klub 

zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę wraz z autopoprawkami. 

 

Uchwała nr L/344/2023 zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2023 została podjęta przez Radę 

Powiatu (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad 9.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego na 2023 rok.  

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił jedynie o przedstawienie autopoprawek.  

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak powiedziała, że zmiany w WPF dotyczą dostosowania 

wartości prognozy na rok 2023 do kwot dochodów i wydatków budżetu powiatu na rok 2023 po 

wszystkich zmianach, które się dokonały w okresie od dnia 27 stycznia 2023 r. do dnia 24 lutego 

2023 r. wraz z autopoprawkami, które stanowią załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili głosów. 
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Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Członek Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Zbigniew Hoffa przekazał, że Klub 

zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę wraz z autopoprawkami. 

 

Uchwała nr L/345/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego na 2023 r .została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Ad 10.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia gminie Śrem pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej.  

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik omówiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 16 

do protokołu. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii klubów o projekcie 

uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Członek Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Zbigniew Hoffa przekazał, że Klub 

zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr L/346/2023 w sprawie udzielenia gminie Śrem pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej (realizacja zadania inwestycyjnego pn. „Budowa drogi na ul. ks. Jerzego Popiełuszki przy 

Zespole Szkół Politechnicznych w Śremie”) została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i 

stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  
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Ad 11.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia gminie Dolsk pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej.  

 

Wioleta Jastrząbek Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Starostwa 

Powiatowego w Śremie  omówiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii klubów o projekcie 

uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Członek Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Zbigniew Hoffa przekazał, że Klub 

zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr L/347/2023 w sprawie udzielenia gminie Dolsk pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej (dofinansowanie bieżącej działalności Biblioteki Publicznej Miasta i gminy Dolsk) została 

podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Ad 12. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Oświaty przez panią Wioletę Jastrząbek Naczelnik Wydziału Oświaty, Sportu i Rekreacji 

Starostwa Powiatowego w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Z-ca Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Wojciech Świdurski 

poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Członek Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Zbigniew Hoffa przekazał, że Klub 

zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Uchwała nr L/348/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 

20 do protokołu. 

 

Ad 13. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez powiat śremski za 2022 r., które 

stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Poinformował, że sprawozdanie było przedstawione na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Oświaty przez panią Wioletę Jastrząbek Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji 

Powiatu Śremskiego, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 14. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania?  

Radni nie zgłosili interpelacji i zapytań. 

 

Ad 15. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub informacje. 

 

Radny Tomasz Klaczyński powiedział, że chciałby zabrać głos w sprawie rezygnacji radnego 

Emila Majsnera z uczestnictwa w jednej komisji. Powiedział, że przypomniała mu się sytuacja 

gdzie w historii rady powiatu był radny, który nie był członkiem żadnej komisji i nie chciał nim 

być. Dodał, że przeanalizował uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet Radnych Rady 

Powiatu w Śremie i jest ona uzależniona od pełnionej przez radnego funkcji w radzie oraz jego 

udziału w posiedzeniach. Poinformował, że po przeprowadzeniu dyskusji z kilkoma osobami 

dochodzi do wniosku, że wysokość diety dla szeregowego radnego powinna być uzależniona od 

tego czy jest członkiem komisji i ilu komisji. Poprosił o kontakt radnych, którzy podzielają jego 

zdanie, że należałoby to zmienić i powiązać.  

 

Radni nie zgłosili w tym punkcie więcej wniosków i informacji. 

 

Ad 16. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że najbliższe posiedzenia komisji 

odbędą się 30 marca natomiast sesja jest zaplanowana na dzień 31 marca. 

 

Ad 17. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął L sesję 

Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1237. 
 

 

Protokołowała: 

Elżbieta Lewandowska – Jaśniak  


